
ODRŽANA IZVJEŠTAJNO-IZBORNA GODIŠNJA SKUPŠTINA NAŠE UDRUGE 11.12.2015. 

U prostorijama Mjesnog odbora u Otoku samoborskom održali smo izvještajno izbornu 

skupštinu. Od 420 učlanjenih pozvani su na skupštinu 179-orica onih koji su za 2015.g.platili 

članarinu. Skupštini je prisustvovalo 43 člana udruge. Radnom predsjedništvu u sastavu Boris 

Mihočinec, Adolf Paar predsjedavao je Stjepan Črnjak. Zapisničarka je bila Đurđica Držanić. 

  

Iz predočenih izvještaja članstvo je informirano da smo ostvarili dvostruko više aktivnosti od 

planiranog u 2015.godini, kako programski tako i financijski. Ostvaren je prihod od 

148.513,03 kune. Najviše diskusije vodilo se nakon izviješća Upravnog odbora o radu. Iz 

razloga pomanjkanja informacija objašnjeno je koje su ingerencije i mogućnosti u radu naše 

udruge. Na žalost na odluke državnih instanci ne možemo utjecati, pa su aktivnosti bile 

usmjerene na dva strateška pravca. To je briga o našim članovima, kao i pripadnicima naše 

brigade koji su teškog zdravstvenog i materijalnog stanja na što smo utrošili najviše našeg 

volonterskog rada i angažmana. Iz priloženog izvještaja koji je jednoglasno usvojen vidljivo je 

da su jednokratne financijske pomoći primili 20-orica naših članova uoči Božića, te 25-orica u 

nabavi sredstava drva za ogrjev koja im je dodijelio Grad Samobor. Veliki broj zainteresiranih 

od udruge je dobio financijsku potporu za doškolovanje, sa ciljem upisa novog zvanja u radnu 

knjižicu. Ovim su se načinom zadnjih godinu dana uspjelo zaposliti 15 naših branitelja.                                                                      

Akcijom da se ne zaboravi, provodili smo uspješno edukaciju školske djece samoborskih 

osnovnih i srednjih škola, te održali sat nastave u prirodi na lokaciji Trokut kod Novske za 520 

učenika. Provedenom anketom 492 učenika ocijenilo je program edukacije uspješnim.                                                                                                                                                             

Članovi skupštine pozvani su da se što više aktivno uključe u rad udruge, te doprinesu još 

većoj efikasnosti u radu. Pozivaju se također pripadnici naše brigade da se učlane u udrugu, 

jer je do sada samo 10% naših suboraca potpisalo pristupnicu za rad u Udruzi.                                    

Nakon što su svi izvještaji jednoglasno usvojeni, dana je razrješnica dosadašnjem 



rukovodstvu Udruge, te se prešlo na izbor novog rukovodstva. Za predsjednika je 

jednoglasno izabran Rudolf Jedvaj iz Bestovja. Podpredsjednici su Franjo Horvat i Franji Bašić, 

a tajnica je Đurđica Držanić. Članovi Upravnog odbora su Stjepan Črnjak, Adolf Paar, Josip 

Telišman, Marijan Telišman, Ivo Bubnić, Damir Gorišek,Miljenko Komes, Dragutin Kušić, Boris 

Mihočinec. Članovi nadzornog odbora su Dubravko Budi,Hrvoje Frankić i Marijan Habljak. U 

Časnom sudu su Marijan Ratešić, Ivica Horvat i Željko Grom. Osoba za zastupanje udruge u 

idućem četverogodišnjem mandatu imenovana je u osobi predsjednika Rudolfa Jedvaja. 

Novoizabrani predsjednik zahvalio se na ukazanom povjerenju, te pozvao članstvo da se 

aktivnije uključi u rad Udruge.                                                                                                                                                      

Uspješan rad Udruzi poželjeli su i nazočni gosti: zamjenik gradonačelnika Svete Nedelje Josip 

Pavlić,te zamjenik pročelnika za Društvene djelatnosti Grada Samobora Marijan Kižlin. 

Predsjednik Hrvatskog časničkog zbora Samobor Rozario Rozga također nam je poželio 

uspješan rad, kao i uspješnu suradnju čestitavši nam sretan Božić i uspješnu Novu 

2016.godinu. 

U Samoboru, 12.12.2015. 

Prilog:- Izvještaj o radu, 

            - Financijski izvještaj 

 


